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Spørgsmål nr. S 108 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Børne- og undervisningsministeren 

Dato: 9. oktober 2019 

Stillet af: Mai Mercado (KF)  

Frygter ministeren ikke, at færre elever vil gennemføre en 

ungdomsuddannelse, idet regeringen ønsker at skære i koblingsprocenten, 

da elever fra private skoler har en større sandsynlighed for at gennemføre 

en ungdomsuddannelse end folkeskoleelever, også når der er korrigeret for 

elevernes socioøkonomiske profil, skolens socioøkonomiske baggrund og 

kommunale faktorer?  

(Spm. nr. S 108). 

Begrundelse 

Der henvises til undersøgelsen »Privatskolernes løft af elevernes faglige 

niveau« (s. 27) på privatskoler.dk, der viser, at 36,6 pct. af eleverne med 

svag socioøkonomisk baggrund på privatskolerne præsterer bedre end 

forventet, mens tallet for folkeskolerne ligger på 24,3 pct. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Henriksen@ft.dk; 

ida.house@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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